
To: waterschaplimburg.nl]
From: outlook.com

Sent: Tue 5/9/2023 3:09:48 PM

Subject: RE: Vraag over bever aan ecoloog Holsterbeek

Received: Tue 5/9/2023 3:09:57 PM

seste NE
Dank voor uw uitgebreide reactie. Ik heb verder geen vragen meer.

Met vriendelijke groet,

Verzonden vanuit Mail voor Windows

Verzonden: maandag 8 mei 2023 10:57

Aan outlook.com

Onderwerp: RE: Vraag over bever aan ecoloog Holsterbeek

Wij als Waterschap, maar ook de Provincie zijn uitgebreid met deze casus bezig geweest. Als waterschap zijn wij verantwoordelijk

voor onder ander het peilbeheer, waterveiligheid en omgeving. Wij zijn beheerder van een 3000 tal kilometers aan open

waterwegen, een 550 regenwaterbuffers en een 200km aan waterkering, daarnaast bezitten wij heel wat (natuur)grond door

geheel Limburg. Binnen onze beheergebieden leven een 1500 tot 1700 bevers. U moet begrijpen dat met al de diverse taken, eisen

en uitdagingen welke wij als waterschap hebben, het een uitdaging is om voor iedere burger (melder) een bevredigend antwoord

te vinden. Of het nu gaat om waterveiligheid, het aanvragen van een aanpassing langs een watergang, het uitvoeren van ons

beverbeheer. Soms moeten wij helaas ook nee verkopen, welliswaar is dit antwoord weloverwogen onderbouwd volgens

protocollen en wetgeving welke wij uiteraard moeten naleven en waar de omgeving uitgebreid in overwogen word.

Dagelijks zijn wij op een weloverwogen manier bezig onze gebieden te beheren, zo ook te Paarlo.

Wij hebben in deze casus al diverse keren verschillende omwonende te woord gestaan, hierbij was spraken van zowel voor als

tegenstanders van de bever. In deze casus is na uitvoerig overleg met diverse collega’s (oa. Ecologen, Hydrologen, inspecteurs,

adviseurs) en de provincie naar voren gekomen dat peilbeheer boven beveractiviteit gaat. In deze wegen de belangen voor de

tegenstanders van de bevers dus hoger en word het verlagen van de dammen en het beheersen van een goed peil hier doorgezet.

Daar waar mogelijk in onze gebieden worden wel mitigeren maatregelen genomen en de bever krijgt hier de plaats. Deze

mitigerende maatregelen worden overigens bij elke nieuwe beverwaarneming volgens een escalatieladder overwogen (hierbij is de

provincie een belangrijke overleg partner en terug te vinden in het Fauna beheer plan —bever (FBE)) Echter met de aantallen

bevers moeten wij helaas soms beslissingen nemen welke niet passen in het beeld van de voorstander, (in het geval van deze

casus). Het is niet mogelijk om elke beek aan te passen wanneer hier een bever huist, dit zou enorme kosten met zich meebrengen
waarvoor wij als overheid maatschappelijke verantwoording af dienen te leggen. De provincie als toezichthouder houd ons

handelen rondom de bever goed in de gaten. Voor handelingen buiten de kaders dienen wij altijd in overleg te treden met de

provincie.

Wat betreft de casus Paarlo Destijds hebben we de situatie in kaart gebracht en voorgelegd bij de desbetreffende personen. Wat

betreft de beverschade, vraat of graverij op eigen terreinen; de bever is net zoals een vogel een vrij beest en kan overal gaan waar

deze wil, er is geen eigenaar aan te wijzen wat betreft de bever, zo ook niet het waterschap. Het waterschap is dus ook niet

gerechtelijk verantwoordelijk voor schade welke ontstaat door beveractiviteiten. Als waterschap hebben wij goed buurmanschap

getoond door de omgeving te informeren over preventieve maatregelen welke grondeigenaren zelf kunnen uitvoeren. In deze

casus is de situatie in kaart gebracht, zijn zowel voor als tegenstanders gesproken, zijn belangen overwogen en is er overleg

geweest met de provincie. Daarnaast hebben we maatregelen besproken die omwonende eventueel zelf kunnen inschakelen (denk

aan preventieve maatregelingen zoals het zetten van gaas of het aanvragen van schadevergoeding bij de provincie en of het

melden van schade bij de FBE en of provincie) uiteindelijk is er in deze casus een beslissing genomen dat het peilbeheer en

daarmee verlaging van dammen door zal gaan indien streefpeilen worden overschreden. Bij deze is voor het waterschap deze

casus gesloten, deze zullen wij dan ook niet meer openen.

Met vriendelijke groet,
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waterschap

\\ limburg

met de omgeving, voor de omgeving
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4Jz, ik meld me aan voor e-mails op maat

van:[ERE outlook. com [| EEE @ out ook com>

Verzonden: zaterdag 6 mei 2023 14:54

Onderwerp: Re: Vraag over bever aan ecoloog Holsterbeek

U mag mij nav de vragen die ik nog stelde na uw laatste reactie ook bellen op os EEE

Met vriendelijke groet,

prom[RI< == sch aplmburs. i>
Sent: Tuesday, May 2, 2023 3:08 PM

Cc: @fbelimburg.nl>

Subject: RE: Vraag over bever aan ecoloog Holsterbeek

lk heb ook via de FBE u vraag ontvangen, daar zal ik in deze mail ook op reageren.

Het Waterschap Limburg is verantwoordelijk voor peilbeheerder en beverdammen kunnen hierdoor wel een conflicteren met onze

taak.

Zowel voor de werking van onze assets (dit geval de duiker) en de bebouwing erom heen is geadviseerd dat de dam kan blijven
zitten tot een maximale hoogte van 0,5m, hierbij gebeurd het wel eens dat de dam weg spoelt. De deceiver zal waarschijnlijk geen

optie zijn ivm te weinig (water) diepte, op het moment hebben we nog niet gekeken naar mogelijke andere preventieve

maatregelen. Daarbij valt Holsterbeek niet binnen het kansrijk gebied, dit betekend niet direct dat we de bever geen ruimte bieden

hier.

Handelingen aan beverdammen vanuit waterschap word alleen door eigen personeel of aannemers gedaan, wij geven inwoners

nooit toestemming zelf in te grijpen. Zij zullen daar zelf een ontheffing voor moeten aanvragen.

De officiéle kraamperiode start vanaf mei, in deze periode mogen er ook dammen verlaagd (door WL) worden mits er aan bepaalde

afspraken gehouden word.

Denk hierbij aan afstand houden tot burcht/oeverhol en deze mogen niet droogvallen ivm eventuele jongen die aanwezig kunnen

zijn.

Hopelijk heb ik zo jou vraag zo goed mogelijk beantwoord, waarschijnlijk heeft de FBE hier nog aanvullingen op.
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Mijn collega || EEE is de expert op het gebied van bronbeken, maar volgends mij gaat jou vraag over het omliggende gebied?

Daar twijfel ik over of dat onder ons beheer is. Ander {|}EERE:2 ter schaplimburg.nl

Met vriendelijke groet,

5.12e

waterschap

\\\ limburg

met de omgeving, voor de omgeving
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vanJERETIICoutlook. com {ERERINeoutlook com>
Verzonden: vrijdag 28 april 2023 13:09

Aan: info <info@waterschaplimburg.nl>

Onderwerp: Vraag over bever aan ecoloog Holsterbeek

Beste heer of mevrouw,

Ik heb een vraag voor de ecoloog die voor Waterschap de Holsterbeek beheert ten hoogte van de Paarloweg e.o. lk heb begrepen

dat daar in april nog dammen van de bever zijn verwijderd. Graag had ik geweten of dit klopt. Zo ja, kunt u aangeven waarom men

deze maatregel heeft genomen? Ook heb ik begrepen dat de bever zijn dammen weer aan het opbouwen is. Kunt u aangeven

welke (preventieve) maatregelen inmiddels zijn genomen en genomen gaan worden? Gaat u gebruik maken een deceiver? Of zijn

er andere opties?
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Niet ver van de beek vandaan is ook kansrijk gebied. Maatregelen zijn gericht op het behoud van de bever. Geldt dit ook voor de

Holsterbeek e.o? Zijn er ontheffingen voor het afbreken van dammen in de omgeving van de Paarloweg? lk heb begrepen dat ook

inwoners dammen hebben verwijderd. Hebben zij toestemming gekregen dit te doen?

Op 26-04-2023 zijn er ook dammen afgebroken. Een loonwerker met machine heeft deze taak uitgevoerd. Kunt u aangeven

waarom dit eind april nog gebeurd is? Bevers kunnen eind april/begin Mei al jongen hebben. Graag had ik wat meer uitleg

ontvangen.

Ik stel u deze vragen omdat ik gisteren een mail heb ontvangen over het gebied. Men vroeg mij op een objectieve manier uit te

zoeken wat de situatie daar is. Graag een reactie via de mail.

buiten verzoek

Ik dank u bij voorbaat voor het beantwoorden van de vragen,

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Verzonden vanuit Mail voor Windows
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